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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora összeggel támogatta az Agrárminisztérium a 
Paksi Állatmenhely és Ebrendészeti Telep létrehozását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A paksi Városházán 2019. szeptember 12. (csütörtök) 14.00 órai kezdettel került sor egy 
sajtóeseményre, amelynek keretében Dr. Nagy István agrárminiszter és Süli János tárca nélküli 
miniszter urakat fogadta Paks város polgármestere. Az esemény apropója, hogy Hegyespusztán 
került sor a Paksi Állatmenhely és Ebrendészeti Telep alapkőletételére.

A fentebb említett eseményből kiindulva kérdezem miniszter úrtól, hogy az Ön által vezetett 
minisztérium, mikor és mekkora összeggel támogatta Paks városát abban, hogy létrejöjjön 
Hegyespusztán a Paksi Állatmenhely és Ebrendészeti Telep?

Várom megtisztelő válaszát!


